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1.INLEIDING 

 
De Raad van Overleg Beltrum stelt zich ten doel het behartigen van zaken die 
van algemeen belang zijn voor Avest, Beltrum, Lintvelde en Voor-Beltrum om 
te komen tot een verbetering van de leefbaarheid. De Raad van Overleg heeft 
een bemiddelende functie in acties in en rondom Beltrum. Dit jaarverslag 
geeft een beeld van het functioneren van de Raad van Overleg en haar 
activiteiten in het jaar 2022. 

2.RAAD VAN OVERLEG (RVOB) 

2.1 LEDENBESTAND 
De Raad van overleg is een vereniging die wordt gevormd door 
afgevaardigden vanuit verenigingen, organisaties of groeperingen die zijn 
gevestigd in Avest, Beltrum, Lintvelde en Voor-Beltrum of die hier werkzaam 
zijn. Dit aangevuld met adviserende leden. 
In 2022 hebben enkele ledenmutaties plaats gevonden, Toneelvereniging 
DOEK lid geworden en Zij-Actief heeft lidmaatschap beëindigd. 

2.2 ADVISERENDE LEDEN 
- Edmé Wermars (wijkagent politie) 
- Theo Helmers en Anne Groot Zevert (raadsleden gemeente Berkelland) 
- Rob Dieperink (contactfunctionaris gemeente Berkelland) 

2.3 BESTUURSSAMENSTELLING  
Het bestuur van de Raad van Overleg bestaat momenteel uit 6 personen. Bij 
de samenstelling van het bestuur wordt gestreefd naar een zo goed mogelijke 
afspiegeling van de Beltrumse bevolking. Ieder bestuurslid heeft hierbij zijn/ 
haar eigen aandachtsgebieden ten aanzien van onderwerpen die spelen in 
Beltrum. 

Op 31 december 2022 bestond het bestuur RvOB uit de volgende 
bestuursleden: Wilfried Groot Zevert (voorzitter), Hermien Roelvink 
(secretariaat), Jozé Ribbers (penningmeester), Carla klein Breteler, Roel 
Beunk en Mascha Scharenborg. 

 
2.4 AFGEVAARDIGDEN RAAD VAN OVERLEG 
In 2022 waren de volgende besturen en commissies actief op voordracht van 
de Raad van Overleg: Werkgroep Oorlogsmonument en 4&5 mei herdenking 
en viering, Stichting Kulturhus de Wanne, Stichting Openbare ruimte Beltrum, 
Stichting Naoberfonds Beltrum, werkgroep Wonen in Beltrum, werkgroep 
Toerisme, werkgroep Wonen, Welzijn & Zorg en de ontwikkelingen omtrent 
herinrichting speeltuin en park de Stroet. 
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2.5 FINANCIËLE POSITIE STICHTINGEN RAAD VAN OVERLEG/ KASCONTROLE  

De kascontrole van het boekjaar 2021 is in maart 2022 uitgevoerd. 

De kascontrole van 2021 werd gezamenlijk uitgevoerd door de 
penningmeesters van de volgende stichtingen: 
SJB: Sven Haarlink, Kulturhus: Arno te Veluwe, Naoberfonds: Thea Nijenhuis, 
RvO: Jozé Ribbers. 
Aangevuld met: Hermien Roelvink, Raad van Overleg Beltrum 

Om de kascontrole zo transparant mogelijk te houden wordt de groep 
penningmeesters aangevuld met steeds verschillende personen uit de 
desbetreffende besturen. Voor de kascontrole van 2022 zijn dit personen uit 
het bestuur van SJB en Naoberfonds Beltrum 

3.FINANCIËN 

De belangrijkste inkomsten van de Raad van Overleg bestaan uit een 
subsidie zoals is vastgelegd in een convenant (inclusief subsidiecontract) met 
de gemeente Berkelland. 

In 2022 ontving de Raad van Overleg een bijdrage van € 4.342, --. Dit is een 
vast bedrag voor organisatiekosten (basisbedrag) vermeerderd met een 
bedrag per inwoner van het werkgebied van de dorpsorganisatie. 

Naast de gemeentelijke subsidie bestaan de inkomsten uit de contributie van 
de leden = € 375,--. (Contributie leden is € 12,50 per jaar)  

Daarnaast is in 2022 € 90,-- aan opbrengsten vanuit het digitaal 
publicatiebord ontvangen. Dit is helaas niet genoeg om de kosten van € 170,-- 
van het digitale publicatiebord te dekken. 

Verder is er een bijdrage vanuit Gemeente Berkelland ontvangen van € 500,-- 
voor de werkgroep 4/5mei voor de jaarlijkse herdenking.  

Voor het vieren van 75 jaar bevrijding 4/5 mei in 2020 is destijds € 4374,-- 
ontvangen van de Provincie Gelderland en de Gemeente Berkelland. Van dit 
bedrag is een kleine € 2300,-- gebruikt, het overige is teruggestort naar 
provincie en gemeente. 

Voor het opknappen van het veldje bij de Hoornhorst/ Beltrumse Bos hebben 
we € 5700,-- ontvangen van het Univé Oost fonds. 

 Gezien de financiële positie van de Raad van Overleg kon de contributie in 
2021 onveranderd blijven en bedroeg 12,50 per lid per jaar. 

De Raad van Overleg heeft in 2022 ± € 1100,-- uitgegeven aan 
vergaderkosten. Kosten voor representatie waren € 310,--, voor scheidende 
bestuursleden en een jubilerende vereniging.  

De kosten voor de media (krant/website/Belletje) waren € 875,--.  

 
In 2022 Heeft de RvOB de volgende werkgroepen/projecten financieel 
ondersteund: Verenigingen Dorpshuizen en Kleine Kernen, Stichting 
Kerkepaden Beltrum e.o. Werkgroep Toerisme, Werkgroepen Wonen, 
Werkgroep 4/5 mei, Beltrumse Bos/Hoornhorst, Beltrum Schoon, Stop de 
Noordtak 
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4. ACTIVITEITEN RAAD VAN OVERLEG BELTRUM 

 

4.1 BESTUURSVERGADERING EN INLOOPSPREEKUUR  
Het bestuur van RvOB heeft op iedere eerste woensdag van de maand haar 
bestuursvergadering (m.u.v. augustus) Deze vergadering vindt plaats in het 
Kulturhus. Deze vergadering heeft ook een inloopspreekuur om 20.00 uur. 
Hierin is iedereen welkom die zaken van Beltrum en omgeving onder de 
aandacht wil brengen van de Raad van Overleg. Van dit spreekuur is enkele 
malen gebruik gemaakt. 
Tijdens deze bestuursvergaderingen zijn Nick te Brake en vervolgens Rob 
Dieperink (contactpersoon gemeente Berkelland) ook regelmatig aangesloten. 
Hierdoor heeft RvOB  korte lijnen met de gemeente voor vragen en allerlei 
andere zaken. 
Jaarlijks wordt er een jaarvergadering(april) en een 
ledenvergadering(november) georganiseerd. Deze vergaderingen zijn 
toegankelijk voor iedereen.  

 

4.2 PUBLICITEIT 

De Raad van Overleg voert een actief publiciteitsbeleid om inzicht te geven in 
de activiteiten van de Raad van Overleg Beltrum en om haar standpunten uit 
te dragen. Daartoe wordt gebruik gemaakt van de eigen nieuwsbrief ’t Belletje 
dat in 2022 twee keer is verschenen. Daarnaast heeft de Raad van Overleg 
via de lokale en regionale media-aandacht gevraagd voor haar activiteiten en 
standpunten.  
Via de website: www.beltrum-online.nl is Raad van Overleg digitaal te 
bekijken De startpagina is dusdanig opgebouwd dat deze dient als startpagina 
voor geheel Beltrum. Het is de bedoeling dat verenigingen, stichtingen en/of 
ondernemers makkelijk te vinden zijn via deze website. Daarnaast is de 
website ook toegankelijk voor toeristen die Beltrum willen bezoeken. Met 
webbeheerder Paul Ribbers zijn afspraken gemaakt over het plaatsen van 
publicaties op deze website. 
Raad van Overleg heeft ook een Facebook en Instagram pagina. 

Als RvOB streven we naar een goede opkomst en bereikbaarheid van de 
Beltrumse inwoners, hierdoor kunnen we meer op de hoogte zijn en blijven 
met zaken die spelen in Beltrum. 

De Raad van Overleg is ook in het bezit van een 
publicatiebord. Tegen betaling kan hiervan, voor 
eenieder die dit wenst, gebruik gemaakt worden 
zodat verschillende activiteiten gepubliceerd 
worden op dit bord. Op de website van Beltrum-
online is een formulier te vinden om deze publicatie 
aan te vragen. Het Kulturhus regelt de publicaties 
op dit publicatiebord. Beltrumse verenigingen en 
bevolking wordt dan ook gevraagd om meer 
gebruik te maken van dit digitaal bord, ook om deze 
voor de toekomst rendabel te houden.   
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5. ONDERWERPEN 2022 

 

 

 

5.1 WONEN, WELZIJN EN ZORG IN BELTRUM 

In 2022 is de Toekomstagenda Beltrum verder vormgegeven. Het doel van 
deze toekomstagenda is het opzetten van een toekomstbestendige Wonen- 
Welzijn en Zorg infrastructuur voor én samen met de inwoners van Beltrum en 

haar buitengebied.  

Aanjager voor deze 
ontwikkelingen is de Raad 
van Overleg Beltrum welke 
hiervoor een dorpsverbinder 
heeft kunnen inzetten. Deze 
dorpsverbinder is de 
verbindende factor voor 
Wonen, Welzijn en Zorg en 
heeft in 2022 waardevolle 
stappen kunnen zetten met 
name om de sociale cohesie 
in Beltrum te versterken. Om 
dit meetbaar te maken In 
2022 is er een Impact-meter 
gemaakt waardoor de 
resultaten van de 
dorpsverbinder zichtbaar 
gemaakt zijn. Bij punt 5.6 is 
zichtbaar welke acties en 
resultaten er al zijn gemaakt 
door inzet van de 
dorpsverbinder. 
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Voor 2023 zal er verder gewerkt worden om onder andere het Meldpunt 
Beltrum toekomstbestendig te maken, vrijwilligers in Beltrum meer op één 
plek centreren en coördineren, sociale verbindingen voor jeugd tot stand 
brengen, sociale verbindingen voor ouderen verder bevorderen, evenals een 
platform waar vraag en aanbod aan elkaar gekoppeld kunnen worden en een 
overzicht van vrijwilligersfuncties bij verschillende verenigingen en stichtingen. 
 

Een hoog voorzieningenniveau als vliegwiel voor een blijvend gezonde 
woningmarkt 

Het hoge voorzieningenniveau maakt Beltrum aantrekkelijk. Door als 
samenleving te investeren in sport, muziek en cultuur, is de sociale cohesie 
groot. Talloze vrijwilligers leveren hun bijdrage. Of het nu over kerkenpaden 
gaat of (sport-) accommodaties, alles voldoet aan de moderne eisen waarbij 
het onderhoud van de Sporthal een aandachtspunt is. De rol van de kerk als 
sociale verbinder is geruisloos overgenomen door een 
samenwerkingsplatform van Beltrumse verenigingen en organisaties, met als 
middelpunt centraal orgaan De Raad van Overleg Beltrum. 

Daarnaast is de mogelijke combinatie van de basisschool, de kinderopvang 
en de BSO een tweede verbindende factor. Jongeren willen blijven, 
spijtoptanten willen terug en zij-instromers ontdekken Beltrum. Ook de 
evenementen dragen bij aan het positieve beeld van Beltrum.  

 
De Raad van Overleg Beltrum is eind 2022, in nauwe samenwerking met de 
gemeente en provincie gestart met de voorbereidingen voor de dorpendeal, 
welke in 2023 verder zal worden uitgewerkt. In de dorpendeal zullen de 
missie en visie uitgewerkt worden hoe Beltrum toekomstbestendig kan 
worden ingericht.  
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5.2 VITAAL SPORTPARK DE SONDERS  

In de zomer 2020 is het Vitale Sportpark De Sonders in gebruik genomen. De 
open-club-gedachte van Omnivereniging VIOS, met de komst de 
Survivalrunners krijgt nog meer inhoud. Met de komst van de Survivalrunners 
op De Sonders krijgt het beeld van Survivaldorp Beltrum nog meer nadruk. 
Het delen van de accommodatie is een grote maatschappelijke plus.  

 

Door de veranderende opvattingen over Sport-, Bewegen en Ontmoeten 
(individualisering en vergrijzing) wordt verkend wat verdere mogelijkheden 
van de sporthal kunnen zijn. Sport zal als middel worden ingezet om 
ontmoeten te bevorderen, zowel overdag als ’s avonds: de vitale Beltrummer. 
Deze aanpak richt zich op mensen met wisselende diensten en ouderen om 
overdag te sporten. De Omnivereniging VIOS, met haar ruim 1000 leden, 
verandert van aanbod-gestuurd naar vraag-gestuurd sporten.  

In die ontwikkeling worden alle accommodaties in Beltrum meegenomen. In 
de dorpendeal zal verder worden uitgewerkt of een MFC, een Multi 
Functioneel Centrum haalbaar is in Beltrum.  

 

5.3 PARK DE STROET 

Grenzend aan het woonzorgcentrum De Hassinkhof ligt het park De Stroet 
met de speeltuin D’n Geetelingshook. Het park is eigendom van een 
particuliere stichting. Met name de speeltuin was aan vernieuwing toe. Het 
park De Stroet is uitgegroeid tot een integraal 4 – generatie Park waarin 
speel- en beweegvoorzieningen zijn voor alle leeftijden, van jong tot oud. 

De 

afronding van het park heeft begin 2022 plaatsgevonden waarna het park in 
april 2022 officieel geopend is. Een prachtige plek in Beltrum waar jong en 
oud elkaar ontmoeten.   
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5.4 DORPSBOS BELTRUM 

In 2022 is het dorpsbos aan de Buurseman in Beltrum gerealiseerd. Samen 
met de buurt en de schooljeugd is hier gewerkt om een vergeten stukje 
Beltrum weer nieuw elan te geven. De gemeente is op bezoek geweest om te 
kijken hoeveel struiken en bomen er weg mochten om het huidige parkje weer 
open en beter toegankelijk te maken. Het dorpsbos is in 2022 met name door 
de buurt van de Buurseman omgetoverd tot een fijne ontmoetingsplek voor en 
door Beltrummers. 

 

5.5 DIALOOG PLATFORM ENERGIETRANSITIE BERKELLAND EN BELTRUM IN 

HET BIJZONDER 

  

In 2021 blijkt het Beltrumse Veld (zoekgebied K) in aanmerking te komen voor 
het plaatsen van windmolens. Dit geeft veel onrust in Beltrum en buurtschap 
Voor-Beltrum. De communicatie vanuit de gemeente was diepbedroefd. 
Vanuit de provincie werd het bericht al gepubliceerd alvorens de Raad van 
Overleg Beltrum werd geïnformeerd door de Gemeente.  
Inmiddels is hier door de Gemeente veel herstelwerk verricht en is een 
werkgroep samengesteld uit omliggende kleine kernen en buurtschappen om 
hierin samen op te trekken en de krachten te bundelen wat betreft het 
plaatsen van windmolens en zonneparken onder het motto: Nee! Tenzij….  

Duurzaam Beltrum heeft in 2022 ook weer mooie stappen gezet met name 
om individuele woningen te verduurzamen. Zo is in 2022 de actie ingezet om 
woningen te fotograferen met een warmtecamera om van hieruit adviezen 
voor energetische verbetering van de woning te kunnen geven. 

 

5.6 JAARVERSLAG VAN DE DORPSVERBINDER CHANTAL:  

Allereerst de actiepunten van het jaarverslag van 2021 op een rijtje en de 
reacties:  

Dorpsverbinders app: Actie voor 2022: nog een groter gebied en/ of meer 
mensen bereiken met deze app. En jongeren worden te weinig bereikt. 
Nog geen oplossing voor.  

Eind 2022 zijn er 82 deelnemers in de appgroep en de dorpsverbinder heeft 
vernomen, dat de doorgestuurde berichten ook nog weer worden 
doorgestuurd binnen gezinnen met jongeren. Dus jongeren worden wel 
meegenomen, maar in welke mate is nog niet helemaal duidelijk. Verschilt 
zelf per bericht. Er komen steeds vaker geluiden dat inwoners fijn vinden om 
op de hoogte te zijn van wat er allemaal is en komen gaat, dus ze vinden het 
zeker een toegevoegde waarde. Gemiddeld komt er 1x per 2 weken een 
bericht, dat best lang is en veel informatie bevat, maar inwoners scannen het 
wel voor zichzelf. Mensen die iets gedeeld willen hebben, weten de 
dorpsverbinder ook steeds makkelijker te vinden. Algemene indruk: een 
goede toevoeging voor de verbindingen in Beltrum. Actie voor 2023: zo 
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doorgaan en proberen om een nog groter bereik te krijgen. 
 
Nieuwkomers in Beltrum: Actie voor 2022: nieuwe ideeën en 
bijeenkomsten organiseren en nieuwkomers te verwelkomen met een 
“Beltrum-pakketje” staat op de ideeënlijst.  
De dorpsverbinder heeft een paar keer geprobeerd om dit weer aan te jagen, 
maar dit is nog niet gelukt. Er zijn wel een paar nieuwe bewoners toegevoegd 
aan de app en zij hebben zich voorgesteld, maar daar is het bij gebleven.  
Actie voor 2023: nieuwe contactpersoon zoeken die deze groep wil gaan 
aanjagen/ bedienen. En de groep uitbreiden door een oproep te plaatsen om 
hun nieuwe buren aan te melden.  

Legotheek: Actie voor 2022: ze gaan volgend jaar weer proberen om iets 
nieuws te bedenken, waardoor er nog weer meer leden bij kunnen 
komen, eventueel ook uit de directe omgeving van Beltrum, maar niet uit 
heel Nederland. Een optie die genoemd is, is samen naar een Legobeurs 
te gaan.  
Helaas is hier weinig verdere actie ontstaan. Er zijn wel een paar 
legovoertuigen verhuurd, maar nog niet het gewenste resultaat. De kinderen 
die bij de opstart waren, hebben inmiddels andere hobby’s dan Lego en de 
volwassenen die het meeste heeft, was druk met andere zaken. Animo is 
verminderd. 
Actie voor 2023: opnieuw aanzwengelen met goede ideeën, zoals het 
organiseren van een middag Legomasters of aansluiten bij het project 
techniek op de basisschool.  

BRAS: Actie voor 2022: ideeën liggen op de plank: een speelgoed- en 
kleding ruilbeurs in het Kulturhus organiseren en een introcursus kinder 
EHBO.  
Na de speelgoed- en kledingbeurs, die goed georganiseerd was, maar helaas 
niet veel bezoekers trok, is er een tijd veel aandacht uitgegaan naar de 
stichting in Zeist met dezelfde naam. Om een lang verhaal kort te maken: we 
hebben de naam gewijzigd in: Bras Beltrum en dat staat voor Brengt Alles 
Samen Beltrum. Deze groep functioneert nu als een werkgroep onder het 
Kulturhus en heeft van de Raad van Overleg als opstart een bijdrage van 
€500 gekregen! Er is een geocaching- middag georganiseerd, die is bezocht 
door zo’n 15 inwoners en er komt in feb 2023 een kinder-EHBO workshop 
voor 16 jaar en ouder. Hier is al veel animo voor. Er zijn nog meer ideeën die 
op de plank liggen. Doel van Bras is het verbinden van mensen in Beltrum, 
van jong tot oud d.m.v. het organiseren van activiteiten, trainingen en 
workshops en mensen samenbrengen. Ze zoeken ook de verbindingen met 
andere organisaties in Beltrum.  
Actie voor 2023: een jaarprogramma rondzetten met 1x per maand of 2 
maanden een activiteit en reclame maken via huis-aan-huis verspreidingen 

Kom d’r In: Actie voor 2022: volhouden en evt. onderzoeken of de 
donderdagochtend (met markt en Meldpunt Beltrum inloop) meer zou 
kunnen opleveren. En bij KBO/ Zonnebloem/ Zij-actief meerdere malen 
onder de aandacht brengen. 
Kom d’r In is inmiddels verhuisd naar de donderdagochtend, maar de inloop 
met markt en Meldpunt samen trekt geen extra mensen. De 3 tot 6 personen 
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blijft stabiel, maar deze personen hechten er wel veel waarde aan; ze kijken 
echt uit naar de donderdagochtend. Mooie is, dat een aantal nu ook op de 
woensdagmiddag naar de senioreninloop gaat, dus er zijn nieuwe 
verbindingen gelegd, waardoor deze mensen zich minder eenzaam voelen en 
weer iets hebben om naar uit te kijken. Het wordt regelmatig genoemd in de 
communicatie naar Beltrum (dorpsapp- Echo- Halfweg Ni’js), maar het levert 
helaas nog geen nieuwe deelnemers op.  
Actie voor 2023: nog wel zo blijven gaan? Kan het uit of op een andere 
manier georganiseerd worden? 

Repair Café Beltrum: Actie voor 2022: zo doorgaan en zo veel repareren, 
dat het Repair Café Beltrum zelfsturend en op eigen financiële benen 
kan staan en eventueel nog vrijwilligers erbij, die hun talenten willen 
inzetten.  
Doelen van het zelfsturend en op eigen financiële benen kunnen staan is 
behaald. Vrijwilligers zijn er nog genoeg. Het zou mooi zijn als de huidige 
vrijwilligersgroep indien nodig aangevuld kan worden met nieuwe vrijwilligers 
die bijvoorbeeld een afstand tot de arbeidsmarkt hebben. Verder is het een 
enorm succes. Eind 2022, dus na ruim een jaar, zijn er meer dan 200 
reparaties, groot en klein, uitgevoerd en is er genoeg geld in kas om de 
vrijwilligers uit te nodigen voor een Nieuwjaars lunch en borrel en om 
voldoende materialen aan te schaffen indien nodig.  
Actie voor 2023: zo doorgaan en contacten onderhouden met deze groep, 
maar vooral zo zelfstandig mogelijk laten functioneren. 

LEEFF!: Actie voor 2022: gewoon beginnen met wat er al wel is (indien 
mogelijk) en dan daar reclame mee maken via Facebook en de 
dorpsverbinder app, zodat er steeds meer mensen gaan aansluiten.  
Doel is behaald en de groep met enthousiaste vrijwilligers functioneert 
zelfstandig. Ze zijn een samenwerking met SJB en maken gebruik van het 
Jeugdhuuske en kapel. Net als Bras hebben zij ook een opstartbijdrage van 
het RvO gehad voor hun initiatief. Tevens hebben we een subsidie vanuit de 
gemeente gekregen van €500. De groep bestaat uit ongeveer 10 kinderen en 
jongvolwassenen en 5 vrijwilligers en ongeveer elke maand is er een activiteit 
op verschillende vlakken.  
Actie voor 2023: blijven ondersteunen waar nodig, bijvoorbeeld in ideeën en 
verbinden met al bestaande initiatieven. Proberen om voor nog meer mensen 
in die doelgroep belangrijk te worden.  

Groenlose gids: Actie voor 2022: als dorpsverbinder hard maken voor de 
wensen van de verschillende inwoners en bezorgers.  
Doel behaald, want er worden inmiddels wekelijks 100 Groenlose gidsen 
bezorgd bij het Kulturhus en 100 bij de Coop en er wordt gretig gebruik van 
gemaakt. Menig donderdagochtend dat de krantenbak buiten bij het Kulturhus 
al leeg was… Voor de bezorgers heb ik kunnen regelen, dat de verspreiding 
van folders/ flyers vanuit Beltrum nu meer en meer binnen Beltrum wordt 
gehouden, dus de flyers worden nu bij een Beltrumse bezorger gebracht voor 
€42,50 en daarvoor telt iemand alles uit per bezorger en krijgen de bezorgers 
2x zoveel betaald per flyer als wanneer het via andere verspreiders gaat. In 
de meeste gevallen zijn de vragers ook nog minder geld kwijt, dan bij andere 
verspreiders. Op deze manier krijgen de Beltrumse bezorgers meer 
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waardering en geld voor hun inzet en zullen ze hopelijk ook langer blijven 
bezorgen.  
Actie 2023: nog meer bekendheid geven aan het behouden binnen Beltrum, 
zodat men de flyers bij een bezorger brengen en niet via een buitenstaande 
verspreider.  

Hondenspeelplaats: Actie voor 2022: aanjagen van dit idee.  
Een hele tijd niet van de grond gekomen. Er is een poging gedaan via de 
groepsapp om een brainstormbijeenkomst te houden, maar uiteindelijk 
konden er maar 2 van de 7 deelnemers. Eind 2022 is er bekend geworden dat 
er mogelijk een stuk grond te huur komt aan de rand van Beltrum en dit heeft 
al nieuw elan gegeven aan de groep en zij hopen nu dat we daar in 2023 mee 
verder kunnen.  
Actie 2023: wachten op de gemeente voor een bestemmingswijziging en dan 
zo snel mogelijk actie ondernemen om een mooie hondenspeelplaats te 
realiseren, evt met subsidiegeld van Naoberfonds Beltrum of via de 
gemeente.  

Schilderen stroomhuisjes: Actie voor 2022: status blijven volgen, indien 
nodig weer aanjagen 
Het idee is inmiddels goedgekeurd door Liander, maar de inwoner is er nog 
niet meer verder gegaan met de financiering ervan of het benaderen van 
mogelijke kunstenaars.  
Actie: blijven monitoren wat de status is en evt. hulp bieden of aanjagen.  

Koffiepunt centrum Beltrum: Actie voor 2022: behoeftepeiling en eventuele 
actie ondernemen. Een openbare koffieautomaat zou ook een optie 
kunnen zijn in de behoefte.  
Hierover is binnen het bestuur van Kulturhus ook gesproken, maar vooralsnog 
is er geen aanleiding om hierin te investeren, omdat het geen tientallen 
recreanten zullen zijn, dus is het commercieel niet haalbaar.  

Wens om een Open Beltrum te organiseren: het idee is gestrand, omdat er na 
corona, zo in juni heel veel tegelijk was. Het idee werd goed ontvangen door 
verenigingen en organisaties in Beltrum, maar er was te weinig animo om 
mee te helpen en er waren al veel activiteiten, dus daarom niet doorgegaan. 
Misschien bij het 10 -jarige bestaan van het Kulturhus?  

Brandmelders verplichting voor koopwoningen: er is een inwoner geweest die 
initiatief heeft genomen om een collectieve inkoop te regelen voor 
brandmelders. Die zijn verplicht gesteld sinds juni 2022. We hebben een 
aantal keren overleg gehad en de communicatie richting inwoners verliep via 
de dorpsapp en de Echo. Er hebben zich ruim 60 huizenbezitters gemeld om 
mee te doen. Verder geen vervolgactie voor nodig.  

Studenten Social Work Saxion: er hebben zich 3 studenten uit Beltrum 
gemeld, die graag een onderzoeksproject wilden gaan doen in Beltrum. Zij 
zijn begeleid door de dorpsverbinder en verbonden via Raad van Overleg met 
Stichting Meldpunt Beltrum. Deze studenten kregen als opdracht om een 
onderzoek te doen naar het toekomst bestendigd maken van het Meldpunt. 
Hun tijdsbestek was van sept 2022 tot jan 2023, dus de opdracht is nu in de 
afrondende fase. De studenten ervaarden extra motivatie omdat het 
onderzoek in eigen dorp is gedaan en ze echt een bijdrage kunnen leveren 
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aan hun eigen dorp.  
Actie 2023: de uitkomsten van het onderzoek verbinden aan de werkgroepen 
die bezig zijn met dit Meldpunt en meer studenten aanjagen om in Beltrum 
een onderzoek of opdracht te gaan doen.  

Historische werkgroepen Beltrum: er heeft zich een inwoner gemeld bij de 
dorpsverbinder, die graag alle groepen die iets hebben met de geschiedenis 
van Beltrum bij elkaar wil brengen. Door de dorpsverbinder is hulp geboden 
en de eerste overleggen zijn geweest. Er wordt nu door de betrokkenen 
nagedacht over een gezamenlijke ruimte voor archief, bijeenkomsten en 
vergaderingen. Dit zou voor iedereen in Beltrum toegankelijk moeten worden.  
Actie 2023: op de hoogte blijven van de vorderingen.  

Moestuintjes of sociale tuin Beltrum: door het vrijgekomen stuk grond (zie 
hondenspeelplaats) is er ook een idee ontstaan om inwoners de gelegenheid 
te bieden om moestuintjes te gaan inrichten op dat stuk land. Actie 2023: 
enthousiasmeren voor de verhuur van stukjes moestuin. Eerst de gemeente 
daarvoor afwachten en dan komen met concrete plannen met budget, zodat 
mensen keuzes kunnen maken.  

Deelkastje: een inwoner heeft het initiatief genomen om zelf een deelkastje in 
haar tuin te plaatsen. Net voor en na kerst zijn er veel mensen die een deel 
van hun kerstpakket daar gebracht. Er is ook veel geruild of weer uitgehaald. 
Dit initiatief willen we breder wegzetten in Beltrum en hopen dat meer mensen 
dit gaan doen.  
Actie 2023: een deelkastje bij het Kulturhus plaatsen, bijhouden en promoten. 
Via de dorpsapp reclame maken en aanjagen dat nog meer mensen dit bij 
hun eigen huis gaan doen.  

Formulierenbrigade: een (nieuwkomer) inwoner heeft zich gemeld als 
formulierenbrigade: hij wil graag inwoners helpen met het invullen van 
verschillende formulieren en aanvragen en indien nodig het op orde brengen 
van de financiën en adviseren naar bepaalde stichtingen.  
Actie 2023: opzetten van een formulierenbrigade en uitbreiden van die 
vrijwilligersgroep 

Dorpendeal Beltrum: eind 2022 is er veel tijd opgegaan in overleggen en 
ontwikkelen van een plan dat de dorpendeal heet. Hierbij kan middels een 
flinke subsidiepot vanuit de provincie en gemeente onderzoek gedaan worden 
om de sociale cohesie in Beltrum nog beter neer te zetten.  
Actie voor 2023: doorgaan met dit plan en breed draagvlak creëren onder de 
Beltrumse bevolking, door verbindingen te leggen, stimuleren en informeren 
van verschillende organisaties in Beltrum en de bevolking op de hoogte te 
houden van de stand van zaken.  

Wat zou het toch mooi zijn als we in Beltrum……… 
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5.7 TOERISME  

In de loop van 2022 zijn na de corona jaren 2020 en 2021 langzamerhand de 
activiteiten weer op gang gekomen.  

In september 2022 heeft ‘wandelen op wielen’ weer plaatsgevonden. In een 
andere periode van het jaar (vroeger juni) maar nog steeds met goede 
reacties van de deelnemers. 

We hebben gezien dat de veranderingen bij Dute hebben geleid tot extra 
terrasbezoek in de zomer door toeristen. Vooral door fietsers die daar een 
drankje of de lunch of diner hebben gebruikt. Een mooie combinatie met de 
routes over de Kerkepaden.  Een overleg om ook open te zijn op maandag en 
dinsdag is door o.a. krappe personele mogelijkheden niet haalbaar. Het 
Kulturhus overweegt om aanvullende mogelijkheden te bieden.  

Bij het Noasman horen we goede reacties over deelname berichten over het 
aantal en de soort activiteiten. De Landgoedwandelingen hebben weer plaats 
kunnen vinden en ook de midwinterwandeling met hoornblazers van “’t Slat” 
heeft weer plaatsgevonden.  

Mini camping Falckenborg heeft haar aanbod uitgebreid met een tweetal 
safari tenten en er zijn speeltoestellen toegevoegd. 

De nieuw camperplaats Erve Roos heeft een mooie ontwikkelstap gemaakt 
en is tevreden over de ontwikkeling van het aantal gasten.  

Speel en Beweegpark De Stroet heeft haar opening gehad in april onder zeer 
grote belangstelling. Het activiteitenprogramma is opgestart en de 
luchtkussenmiddagen en de spelmiddag is in de smaak gevallen. Het 
Kroamschudden na de geboorte van de Kune Kune biggen was een voltreffer 
voor jong en oud. Het gebruik voor een schildercursus van het park en het 
opnemen in het Geocache netwerk zijn mooie ontwikkelingen. Voor 2023 
wordt er naast verbeteringen aan de pannakooi wederom een gevarieerd 
activiteitenprogramma voor alle leeftijden georganiseerd.  

Het wandelnetwerk Achterhoek is aangepast en gaat sinds het najaar ook 
door Park de Stroet. Voor aanpassingen in het fietsknooppuntensysteem en 
het op kwaliteit houden van de kerkepaden zijn er overleggen met Gemeente 
en Achterhoek toerisme opgestart. 

Gelrica klompenbelevingscentrum is in 2022 niet open geweest. Een vervolg 
in 2023 is nog onzeker. 
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Een mooie toevoeging aan de 
uitstraling is het Silo-Art project in de 
Achterhoek. Ook op de silo aan de 
Zieuwentseweg in Beltrum is een 
“Painting” aangebracht en is 
opgenomen in een tour langs de 
andere objecten in de Achterhoek. 

De werkgroep Toerisme Beltrum 
heeft eind 2022 samen met de 
toeristische ondernemers 
geconstateerd dat er behoefte is aan 
een nieuwe folder (oude was van 

2017) die de ondernemers en de activiteiten op de kaart zet. Ook een aantal 
wandel/fietsroutes in de folder zijn wenselijk. De voorbereidingen daarvoor 
zijn gestart. 

Tot slot kunnen we meedelen dat er met Thijs en Doriena Huinink (Camping 
Falckenborg), Ronald Roos (Camperplaats Erve Roos) en Judith Kuipers (Het 
Noasman) nieuwe werkgroep leden toetreden. Begin 2023 zullen we afscheid 
nemen van Thea Huinink en Luciënne Hoffman die veel inzet hebben 
gepleegd in de achterliggende periode, waarvoor dank. Leo Scharenborg zal 
nog beperkt beschikbaar zijn en voor een aantal zaken zorgen voor een 
goede overdracht. Jozé Ribbers onderhoud de contacten met de raad van 
Overleg. 

 

5.8 COMITÉ 4 & 5 MEI  
 
4 mei 2022 herdenking “Vrijheid in verbondenheid” 

Op woensdag 4 mei heeft de dodenherdenking bij het monument op het 
Mariaplein plaatsgevonden, waarbij gelukkig de coronamaatregelen niet meer 
nodig waren. 

Verschillende jubilerende verenigingen, groepen, maar ook de gemeente, 
RvOB en de schooljeugd legden bloemstukken of spraken de bezoekers toe. 

De muziekvereniging Concordia heeft vanwege hun 100-jarig bestaan de 
herdenking op gepaste wijze muzikaal ondersteund. 

Vanwege het niet meer vieren van 75 jaar (+2) bevrijding is er meer aandacht 
besteed aan de 4 mei herdenking, o.a.  door bij de koffie een herdenkingspetit 
fourtje met vlammetje erop te serveren. 

 Daarnaast werd er ook op woensdag 11 mei kort aandacht aan de bevrijding 
besteed; er werden bevrijdingspetit fourtjes en “appeltjes van Oranje” 
uitgedeeld aan schooljeugd en de bewoners van de Hassinkhof; daarna werd 
er door de kinderen en de bewoners de expositie “kind van de vrijheid/sporen 
van de vrijheid” bezocht, welke plaatsvond van 9 t/m 12 mei in de kerk en 
waarbij op alle dagen voor elke bezoeker ook een appeltje van Oranje 
beschikbaar was. 

De commissie bestaat uit: Martin Bouwmeesters, Frederike Piepers, Joop 
Zemann en Carla Klein Breteler 
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5.9 WONEN IN BELTRUM 

In Beltrum zijn in 2022 een viertal nieuwe woningen gerealiseerd op het 
ABCTA-terrein en is het bestemmingsplan voor de realisering van 19 
woningen aan de Gaarden vastgesteld.  

Op de Spilman locatie is een project in voorbereiding voor in totaal 15 
woningen, bestaande uit appartementen en levensloopbestendige woningen. 

In 2022 is er door de Raad van Overleg een behoefteonderzoek uitgevoerd 
naar de belangstelling voor met name starterswoningen en 
levensloopgeschikte woningen. Eind 2022 hebben zich hiervoor al meer dan 
60 belangstellenden ingeschreven. Nieuwe plannen zullen een kans moeten 
krijgen om aan de blijvende nieuwbouwbehoefte in Beltrum te kunnen blijven 
werken.  

De roep om nieuwe woningen is groot. Het plan voor 16/20 
starters/levensloopbestendige woningen achter Nelissenstraat 11 zal daarom 
snel door de ontwikkelfase getrokken moeten worden. Hetzelfde geldt voor de 
3 woningen nabij Avesterweg 3 en de andere woninginvullingen in het 
buitengebied. 

De ontwikkeling die jaren terug door de werkgroep WAT (Wonen Als Thuis) is 
ingezet, krijgt nu een vervolg nu de voormalige pastorie door ProWonen is 
aangekocht. Samen met de werkgroep, zorgorganisaties Marga Klompe en 
Sius worden hier 16/20 zorgappartementen ontwikkeld. Speciaal voor 
jongeren met een beperking welke niet zelfstandig kunnen wonen. 

 

5.10 TOEKOMST STICHTING HALFWEG 

De gemeenschap van de buurtschap Voor-Beltrum en Avest bestaat uit 
ongeveer 650 mensen. De Stichting Halfweg heeft als doel het exploiteren 

van het voormalige café 
ten behoeve van het 
verenigingsleven in Voor-
Beltrum en Avest, het 
beheren van een 
evenementen- en 
sportterrein en verder het 
bevorderen van de 
leefbaarheid in de 
gemeenschap. Bij de 
stichting zijn ruim 100 
vrijwilligers betrokken. 

In Voor-Beltrum is in 2022 
gewerkt aan een haalbaar plan voor een ontmoetingsruimte en 
appartementen in het voormalig café Halfweg, uitvoering van de plannen zal 
gaan plaatsvinden in 2023.  
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5.11 STICHTING JONGERENWERK BELTRUM (SJB)  

Het jaar 2022, eindelijk mochten we weer 'los' met onze activiteiten!  
Weer lekker naar de bunker bijvoorbeeld! Spooktochten, spelshows, disco, 
zwemmen noem het maar op! Georganiseerd door de iets oudere jeugd voor 
de jonge jeugd! Dat is toch prachtig!  
En natuurlijk ook weer op kamp, de flierefluiters en walhalla gingen naar 
Eefde. Natuurlijk weer een groot succes. Ook georganiseerd door een 
fanatieke groep leiders!  
We konden weer naar de hobbyclub om creatief bezig te zijn, erop los 
'bateren' bij het timmerdorp, meelopen tijdens wandelen op wielen, onze 
handen uit de mouwen steken tijdens de jaarlijkse opruimdag, gezellig samen 
oliebollen bakken en natuurlijk knallend het oudjaar uit tijdens het 
Glazenhuus!  
 
Al deze activiteiten zijn natuurlijk niks zonder onze vrijwilligers. Hier zijn we 
ontzettend dankbaar voor!  
In het najaar houden wij onze vrijwilligersavond. Dit jaar weer een super 
geslaagde en drukke avond! Een leuke pub quiz en een hapje en een drankje. 
Ook hebben wij deze avond altijd de 'vrijwilliger van het jaar'. Om een 
vrijwilliger extra in het zonnetje te zetten! Vanwege corona van de 
voorgaande jaren waarin onze vrijwilligersavond niet door kon gaan hadden 
we 3 vrijwilligers van het jaar.  
Sander Esselink, onze oud-voorzitter en organisatie Glazenhuus en 
kabouterroute.  
Pascal Orriëns vanwege zijn inzet bij de hobbyclub.  
Roel Krabben voor zijn jarenlange inzet als leider en hoofdleider bij het 
Flierefluiters kamp en organisatie Glazenhuus. En natuurlijke alle mooie 
beelden die Roel vast legt van deze activiteiten.  
 
We zitten alweer even in 2023 en er zijn alweer genoeg leuke dingen 
ondernomen en er staan vele leuke dingen op de planning! Achter de 
schermen zijn we bezig met een vernieuwde website dus houdt onze socials 
in de gaten voor onze updates!  
 
Ook geïnteresseerd om vrijwilliger te worden bij 1 van onze werkgroepen? 
Neem gerust contact met ons op! 
 
Namens het SJB, het bestuur:  
Ilse te Fruchte 
Jasper Klein Gunnewiek 
Maura Lepping 
Maarten te Braak 
Nienke Groot Zevert 
Sven Haarlink 
Lizzy Klein Gunnewiek   
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SAMEN ZORGEN WIJ ERVOOR DAT BELTRUM ÉCHT 

TOEKOMSTBESTENDIG WORDT! 

 

De Raad van Overleg Beltrum is eind 2022, in nauwe samenwerking met de 
gemeente en provincie gestart met de voorbereidingen voor de dorpendeal, 
welke in 2023 verder zal worden uitgewerkt. In de dorpendeal zullen de 
missie en visie uitgewerkt worden hoe Beltrum toekomstbestendig kan 
worden ingericht. 

Wat betekent nu eigenlijk een Dorpendeal voor Beltrum?  
In een Dorpendeal worden inwoners gestimuleerd om een eigen plan te 
ontwikkelen voor de ontwikkeling van hun dorp. De dorpendeal is dus een 
subsidie voor breed onderzoek naar de toekomst van ons dorp. 

Een Dorpendeal biedt ons als Beltrum de kans om onze missie en visie waar 
te maken en de onderzoeksvragen voor het dorp door professionals te laten 
onderbouwen. 
Tevens zal er in de dorpendeal gewerkt worden om de sociale cohesie in 
Beltrum verder te versterken: hoe kunnen we elkaar nog meer ontmoeten en 
hoe zorgen wij ervoor dat we in Beltrum in de nabije toekomst goed kunnen 
blijven wonen, werken en leven? Verder onderzoeken we de 
toekomstbestendigheid van onze verenigingen en accommodaties en wat 
hierbij de passende organisatiestructuur is.  

De Dorpendeal is een onderzoek voor Beltrum en het buitengebied waarbij wij 
de regie in eigen hand kunnen nemen en onze kernwaarden "ontmoeten, 
leefbaarheid en sociale cohesie" kunnen omzetten in concrete plannen.   
Binnen de Dorpendeal willen we onderzoeken of door een her-rangschikking 
van bestaande functies binnen onder andere de huidige sporthal en het 
huidige Hart van Beltrum, er een duurzaam en toekomstbestendige locatie 
mogelijk is, die bijdraagt aan versterking en uitbouw van de sociale cohesie 
nu en in de toekomst.  

 

 

 


